
Tordas Község Polgármestere

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 1995. augusztus 24-én (csütörtökön) 15 órakor ülést
tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1./ Napközi otthonos óvoda beszámolója.
Előadó: Cigány Zoltánné vezető óvónő

2./ 1995. évi pénzügyi terv 1. félévi értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

3./ Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

Tordas, 1995. augusztus 16.



Jelenléti ív

1.1 Citka János

2./ Farkas János

3./ Fábián Jánosné

4./ Juhász György

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

9./ Vasvári Pál

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:

az 1995. év augusztus hó 24. napján
megtartott képviselőtestületiülésről
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1995. augusztus 24-én megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Rácz József, Turda Sándor, Zémann Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Cigány Zoltánné óvodavezető

Tóth Zoltánné gazd. előadó

Igazoltan távol: Dr. Pápai Péter, Vasvári Pál képviselők.

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:
1.1 Napközi otthonos óvoda beszámolója.

Előadó: Cigány Zoltánné vezető óvónő

2.11995. évi pénzügyi terv I. félévi értékelése.
Előadó: Farkas János polgármester

3.1 Bejelentések, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1.1 Napközi otthonos óvoda beszámolója

Az Írósos beszámoló mellékelve.

Hozzászólások:

Kunsági László az óvoda munkáját jónak értékeli. Azon kevés intézményeink közé tartozik,
akik csendben, nyugodtan végzik felelősségteljes munkájukat.
A jövőben meg kellene teremteni a jutalmazás alapját. Akkor amikor egy intézmény egész
évben jó munkát végez, ott a vezetőt is jutalmazni kell.

Zémann Géza nagyra értékeli az óvodában végzett munkát., az ott dolgozók minden dicséretet
megérdemelnek.

Fábián Jánosné - a beszámolót jónak tartja, de igényeiben túl szerény. Bátran kell kémi az
önkormányzattól. Hiányolja az iskolával való kapcsolattartás értékelését. Az óvónők kövessék
jobban figyelemmel az elsősök beilleszkedését, fóleg az első hónapokban.
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Turda Sándor - az óvodai munka továbbfejlesztéséhez az épület (új óvoda építése) helyzet
megoldása lenne az üdvözítő.

Cigány Zoltánné - elmondja, hogy ha a beszámolóban nincs is, de az óvodának is lennének
igényei, azonban reálisan gondolkozva tudják, hogy az önkormányzat többet adni úgysem tud.
A meglévő pénzügyi eszközökkel ésszerűen gazdálkodva a munka színvonalában csökkenés
nem állhat be.
Az óvónők a kikerülő gyerekek sorsát figyelemmel kísérik, de a jövőben az első hónapokra
jobban odafigyelünk.
Egy új óvoda valóban megoldana minden problémánkat.

Farkas János polgármester összefoglalójában elmondta, hogy az óvoda munkája jónak
értékelhető. Megállapítható, hogy a mostoha (szűkös hely) körülmények ellenére az óvónők

mindent megtesznek a jó munkáért, az elért színvonal megtartásáért. Bízik abban, hogy a
jövőben, a gazdasági nehézségek ellenére is, jó munkavégzés lesz tapasztalható az
óvodásszülőkmegelégedésére.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület az óvoda munkájáról szóló beszámolót
jóváhagyólag tudomásul vette.

2./ 1995. évi pénzügyi terv r. félévi értékelése.

A költségvetésí anyag számszaki anyaga, a rendelettervezet mellékelve.

Hozzászólások

Márki Ferenc jegyző a számszaki kimutatásban szereplő számokat a szükséges magyarázattaI
ellátta. Ismertette a testülettel, hogy várhatóan a bevételi többletek meghaladják a kétmillió
forintot. Előzetes számítások szerint ez 2.270.000,- Ft lesz, ami biztosnak mondható. A
kiadásokban a művelődési ház felújítási feladatain kívül más nagyobb plusz kiadás nem
várható, így a többlet bevétel terhére az 1995. évi költségvetés módosítható amellékelt
tervezet szerint.

Cifka János egyetért a módosítással. Szeretné kérni asportöltöző gázellátásának
megtervezését.

Farkas János polgármester elmondja, hogy az új autóbuszváró nagyon tetszik az embereknek.
Most lehetőség lenne a faanyag kedvezményes beszerzésére, ami kb. 150-200.000 Ft lenne.
Mint ahogy az óvónő is elmondta és mindannyian tudjuk az óvoda tetőszerkezete igen rossz
állapotban van. Az útépítésbőlmegmaradt 600.OOO Ft terhére, csak anyag biztosítása mellett ( a
kivitelező vállalta az olyan kifizetés teljesítését, hogy ez évben csak részszámlát adna le, a
munkadíj nagy részét jövőre kellene kifizetni) meg kellene oldani a tetőjavítást.

Kunsági László ha a buszvárókhoz anyagot veszünk, akkor vegyük meg az átépítendő 4 db
hoz az anyagot. A megépítése pedig pénzügyi helyzetünk fuggvénye lesz.
Az óvoda tetőszerkezet javasolt formában való javításával egyetért, de javasolja, hogy a
kivitelező adjon árajánlatot, amit a testület rendkívüli ülésen tárgyaljon meg.

A tett javaslatokkal a képvíselőtestület egyhangúlag egyetértett és megbízta a polgármestert a
szükséges intézkedések megtételével.
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A költségvetési terv I. félévi végrehajtásának értékeléséhez több hozzászólás nem volt, a

képviselőtestület egyhangúlag megalkotta 8/1995. (VIII. 25.) sz. rendeletét az
1995. évi pénzügyi terv és költségvetés módosítása tárgyában.

n. Napirend után

Bejelentések. javaslatok

Farkas János polgármester ismertette a képviselőtestülettel Varga Attila és neje Tordas, Arany
J. u. 38 sz. alatti fiatal házasok kéreImét, amelyben épülő házukhoz kérik a támogatást.
A fiatalok az önkormányzati rendeletben meghatározott feltételeknek megfelelnek, javasolja a
100.000,- Ft vissza nem térítendő támogatás megállapítását.

Hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:

22/1995. (Vm. 24.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a lakáscélú
támogatásokról szóló rendelete III. fejezete
alapján Varga Attila és neje Craveró Csilla
Tordas, Arany J. u. 38 sz. alatti lakosok, ifjú
házasok részére 100.000 Ft vissza nem
térítendő támogatást nyújt.
A támogatottak értesítéséről, az összeg
kiutalásáról a jegyző gondoskodjék.
Határidő: 1995. szeptember 15.

A polgármester a továbbiakban ismertette Király Jenő vízbekötési kéreImét, amelyben a tordasi
442/2 hrsz-ú telek vízellátását biztosítaná.
A kérelemben a volt törmelékanyag telep, amely szemétteleppé vált a használat során,
rendbetételére hivatkozva kéri a bekötési hozzájárulás elengedését, mérsékIését.

Hozzászólások:

Cifka János mit akar a kérelmező azzal a területtel, milyen (lakossági, közületi) bekötést
igényel? Mindezek nem derül ki kéreIméből.

Kunsági László a kérelemben foglalt indokok kevesek a méltányosság elbírálásához. A
kérelmet ki kell egészíteni, mert így csak az elutasítás mellett lehet dönteni. Konkrét beépítési,
kialakítási terv ismeretében döntsön a testület e kérdésben.

Zémann Géza lehet, hogy a telek közművesítése után üzleti célokat szolgálna a vízbekötés ?
Egyetért azzal a javaslattal, hogy konkrét célok megjelölése után tárgyalja újra a testület.

Több hozzászólás nem volt a testület egyhangúlag a kérelem tárgyalásának elnapolása mellett
döntött, annak a javaslatban foglalt kiegészitéséig.
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Több bejelentés és hozzászólás nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította.
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